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        Předsedající doc. Kindl přivítal přítomné členy komise a sdělil, že jsou 

splněny předpoklady k tomu, aby se mohla konat obhajoba doktorské dizertační 

práce JUDr. Adély Pejskarové. Uchazečka předložila k obhajobě dizertační 

práci věnovanou problematice Právního vývoje státních financí a finanční 

správy v ČSR v letech 1918 – 1945. Doktorandka popsala v úvodním slově 

motivaci k výběru tématu a sdělila komisi způsob zpracovávání práce, vědecké 

metody a prameny a zdroje, ze kterých vycházela. Stručně charakterizovala 

zaměření práce a její pojetí. Vyjádřila se ke struktuře práce a k jejímu členění a 

nastínila úvahy, které vedly k závěrům práce.  

 

    První oponent prof. Vojáček doporučil práci k obhajobě. Přednesl 

posudek, ve kterém se zmínil k uspořádání práce a k jejímu kontextu. Oponent 

učinil koncepční připomínky k členění práce zejména v období První republiky 

a k problematice bank. Ocenila komplexní zpracování a ucelený propracovaný 

pohled na vývoj zkoumané problematiky. Položil otázku k rozdílu obchodní 

banky a bankovního domu.  

 

Druhý oponent doc. Soukup přednesl kladný posudek. Oponent ocenil 

rozsáhlé zpracování široké tématiky, které si autorka zvolila. Dotázal se na 

výrobu mincí v období První republiky (mincovna v Kremnici). Dále položil 

otázku k bankovnímu úřadu při ministerstvu financí a k problematice řešení 

situace finančního rozpočtu v období poválečného rozvratu v roce 1918.  

 

 Doktorandka odpověděla na otázky a připomínky oponentů. Hovořila 

zejména k Poradnímu sboru ve věcech peněžnictví, k deflační politice, 

k Československému měnovému úřadu a k otázce vývoje kurzu.  

 

          Ve všeobecné rozpravě vystoupil školitel prof. Kuklík (k rozporu názvu a 

členění práce, k fondu Ministerstva financí ČR) a doc. Kindl (k vývoji mincovny 



v období Slovenského státu).  Předseda komise doc. Kindl zhodnotil debatu a 

ukončil veřejnou část obhajoby. 

  

           V neveřejné části obhajoby proběhlo tajné hlasování s jednoznačně 

kladným výsledkem (5/0) ve prospěch udělení hodnosti Ph.D. 
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